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 Protokół Nr XXXI/5/2021 

Z Sesji Rady Gminy Krzyżanowice odbytej w Urzędzie Gminy 

w dniu 18 maja 2021 roku   

w czasie od godz. 15.00 do 16.30 

 

 

Ad. 1).  Otwarcie Sesji. 

Obrady XXXI Sesji Rady Gminy Krzyżanowice otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Brunon Chrzibek witając radnych, zaproszonych gości oraz kierownictwo Urzędu Gminy 

Krzyżanowice – lista obecności radnych i zaproszonych gości stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 2).  Stwierdzenie prawomocności Sesji. 

Stwierdzenia prawomocności sesji, na podstawie listy obecności, dokonał Przewodniczący 

Rady Gminy Pan Brunon Chrzibek. Na stan 15 radnych obecnych było 13, w związku                    

z czym sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.  

 

Ad. 3). Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Pan Brunon Chrzibek  poinformował, iż zgodnie z prośbą 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji do porządku obrad w punkcie 6 

wprowadza kolejny dodatkowy projekt uchwały Nr XXXI/37/2021 w sprawie rozpatrzenia 

skargi na Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Zabełkowie. 

Dalej Przewodniczący  przedstawił proponowany porządek posiedzenia, mianowicie: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności Sesji. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z ostatniej Sesji Rady Gminy. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał oraz informacja o działalności Wójta            

i Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 

      6   Podjęcie uchwał. 

      7.  Sprawy bieżące. 

      8.  Zakończenie Sesji. 

 

Ponieważ nie wniesiono uwag do przedstawionego porządku obrad, Przewodniczący poddał 

go pod głosowanie. W/w porządek obrad został przyjęty jednogłośnie( za głosowało 13 

Radnych). Raport z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do protokołu.  
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Ad. 4).  Przyjęcie protokołu z  ostatniej Sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Brunon Chrzibek zawnioskował by protokół z ostatniej  

Sesji Rady Gminy z dnia 27 kwietnia 2021  roku przyjąć bez odczytania.  Protokół był 

wyłożony do wglądu przed sesją, a w okresie między sesjami w biurze Rady Gminy.  

Wniosek Przewodniczącego Rady  został poddany pod głosowanie. Głosowało 13 Radnych. 

Za przyjęciem protokołu głosowano jednogłośnie.  

Raport z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad  5).  Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał oraz informacja                                 

            o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na ostatniej  Sesji Rady Gminy w dniu                      

27 kwietnia 2021 roku oraz informację o Zarządzeniach Wójta  i Kierownika Urzędu złożył 

Wójt Gminy Pan Grzegorz Utracki. 

Informacje o podjętych uchwałach oraz wydanych zarządzeniach stanowią załącznik do 

protokołu. 

W dalszej kolejności Wójt przedstawił i szeroko omówił  ważniejsze wydarzenia jakie miały 

miejsce w okresie międzysesyjnym. Przedstawił również informację dotyczącą ostatnich 

podtopień jakie miały miejsce w  Gminie Krzyżanowice oraz podjęte w związku z tym 

działania (pełną  treść wydarzeń można odsłuchać  z nagrania sesji zamieszczonego na 

stronie internetowej BIP Urzędu Gminy Krzyżanowice). 

 

Ad 6). Podjęcie uchwał. 

 

Nr XXXI/33/2021 w sprawie wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 

wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego za okres 3 miesięcy 

poprzedzających dzień złożenia wniosku. 

Uchwałę przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Pani Małgorzata Krzemien. 

Radny Piotr Minkina Przewodniczący Komisji ds. Społecznych   poinformował, iż projekt tej 

uchwały był omawiany na  posiedzeniu  wspólnym komisji i zyskał pozytywną opinię. 

Przystąpiono do głosowania uchwały. Głosowało 13 radnych. 

W wyniku głosowania uchwała  została przyjęta jednogłośnie. 

Protokół z przeprowadzonego glosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Nr XXXI/34/2021 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Nr XI/79/2019 Rady 

Gminy Krzyżanowice z dnia 27 sierpnia 2019 roku w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

pobyt dziecka, wysokości maksymalnej opłaty za wyżywienie w Żłobku w Tworkowie   

Uchwałę przedstawił i omówił Wójt Gminy Pan Grzegorz Utracki.                   
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Radny Piotr Minkina Przewodniczący Komisji ds. Społecznych   poinformował, iż projekt tej 

uchwały był omawiany na  posiedzeniu  wspólnym komisji i zyskał pozytywną opinię. 

Przystąpiono do głosowania uchwały. Głosowało 13 radnych. 

W wyniku głosowania uchwała  została przyjęta jednogłośnie. 

Protokół z przeprowadzonego glosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Nr XXXI/35/2021 w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki. 

Uchwałę przedstawił i omówił Skarbnik Gminy Pan Michał Marek.            

Radny Piotr Minkina Przewodniczący Komisji ds. Społecznych   poinformował, iż projekt tej 

uchwały był omawiany na  posiedzeniu  wspólnym komisji i zyskał pozytywną opinię. 

Przystąpiono do głosowania uchwały. Głosowało 13 radnych. 

W wyniku głosowania uchwała  została przyjęta jednogłośnie. 

Protokół z przeprowadzonego glosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXXI/36/2021 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

Uchwałę przedstawił i omówił Skarbnik Gminy Pan Michał Marek.            

Radny Piotr Minkina Przewodniczący Komisji ds. Społecznych   poinformował, iż projekt tej 

uchwały był omawiany na  posiedzeniu  wspólnym komisji i zyskał pozytywną opinię. 

Przystąpiono do głosowania uchwały. Głosowało 13 radnych. 

W wyniku głosowania uchwała  została przyjęta jednogłośnie. 

Protokół z przeprowadzonego glosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXXI/37/2021 w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Zabełkowie. 

Uchwałę przedstawił i omówił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Walter 

Witeczek.  

Radna Małgorzata Janda  zapytała, dlaczego ta skarga nie została doręczona do wszystkich 

Radnych i członków Komisji Rewizyjnej. 

Dalej zapytała czy sąd się pomylił, wydając nieodpowiednią decyzję, takie orzeczenie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Brunon Chrzibek powiedział, iż zgodnie ze statutem                      

i  procedowaniem skarg, skierował skargę  do komisji skarg wniosków i petycji, 

 

Wójt Gminy Pan Grzegorz Utracki powiedział, iż nie rozumie drugiego pytania, czy chodzi o 

uchwałę, czy o wyrok sądu.   
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Radna Małgorzata Janda powiedziała, iż chodzi o uzasadnienie w którym pisze że sąd 

dokonał odmiennej oceny stanu faktycznego, nie podzielił argumentów stanowiska dyrektora 

zespołu szkolno-przedszkolnego w Zabełkowie i dlatego zapytała czy pan Wójt uważa,  

że sąd pomylił.  

Wójt Pan Grzegorz Utracki zapytał, czy przedmiotem komisji skarg i wniosków była skarga 

na decyzję i wyrok sądu czy na decyzję dyrektora o organizacji pracy placówki. Bo jeżeli na 

organizację pracy placówki, to jest uzasadnienie. Natomiast, jeżeli Pani pyta o opinię                         

w sprawie wyroków sądów, to nie jesteśmy kompetentni,  żeby oceniać pracę sądu.  

 

Radna Małgorzata Janda powiedziała, iż kilka dni temu zapytała Dyrektora GZOKSiT Panią 

Darię Wieczorek czy ograniczenia wynikające z art. 20 karty nauczyciela były powodem 

zwolnienia, czy zostały zmniejszone oddziały. Uzyskała odpowiedź, że nie było zwolnień nie 

było zmniejszenia oddziałów w szkole. 

 

Wójt Pan Grzegorz Utracki powiedział, iż  trzeba rozumieć prawo oświatowe i organizację 

pracy szkół. Wyjaśnił sprawę zmniejszenia się  o 1 liczby oddziałów w szkole, w związku                  

z tym zmniejszeniem  się liczby godzin,  które są możliwe do przydzielenia nauczycielom.  

 

Radna Małgorzata Janda stwierdziła, iż od 1 września został zatrudniony nowy nauczyciel, 

który przejął m.in. godziny lekcyjne, które wcześniej miała przypisane Pani Iwona Krupa,  czy 

to też nieprawda. 

 

Wójt powiedział, iż zawsze w tej szkole było 2 nauczycieli języka polskiego, w tym 1 był 

dyrektorem. W związku z tym, że połączono placówki, ogłoszono konkurs na dyrektora. 

Wyjaśnił, że ówczesna pani dyrektor Krupa  była poproszona,  by w projekcie 

organizacyjnym nie ujmowała siebie jako dyrektor bo nie było wiadomo kto wystartuje                     

w konkursie, kto będzie dyrektorem.  Pani Krupa przygotowała projekt organizacyjny 

niezgodnie z zaleceniem organu prowadzącego, zaplanowała siebie jako dyrektora ale nie 

wystartowała w konkursie. W związku z tym jak nie wystartowała w konkursie, został 

powołany inny nauczyciel na stanowisko dyrektora również o specjalności języka polskiego 

W związku z tym w tej placówce,  gdzie do tej pory tak naprawdę potrzebny był 1 polonista 

znalazło się 3 polonistów, dlatego nie było możliwości zapewnić 3 osobom pełnych etatów. 

W takiej sytuacji dyrektor musiał podjąć działania związane z realizacją art. 20 karty 

nauczyciela. 
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Radny Hubert Fichna zapytał, czy w chwili zwalniania pracownika, pani dyrektor była 

świadoma, jakie koszty została placówka narażona skoro zwolniła  pracownika niezgodnie                  

z przepisami. 

Odpowiadając, Wójt powiedział, iż  myśli, że miała świadomość, że jeżeli nie zwolni 

nauczyciela, to będzie musiała mu płacić przez następne  13 miesięcy łącznie z trzynastką. 

Dodał, że w poprzednim roku szkolnym pani Krupa miała przydział godzin i nie realizowała 

tych godzin, przychodziła na część godzin, a na część nie przychodziła. 

 

Radny Hubert Fichna zapytał, jakie koszty są zasądzone na poczet zwolnionej pani dyrektor   

które trzeba zapłacić z budżetu gminy czy placówki z Zabełkowa  

 

Wójt Gminy Pan Grzegorz Utracki odpowiedział, iż są to koszty wynikające z art. 20 karty 

nauczyciela tzn. sześciomiesięczna odprawa. 

 

Radny Fichna prosił o przedstawienie tych kosztów. 

 

Wójt stwierdził, iż na sesji te koszty były już przedstawiane,  Radny ma je zapisane                          

w skardze, jest w jej posiadaniu.  

 

Radny Fichna stwierdził, iż nie otrzymał treści skargi w materiałach.  

 

Radna Małgorzata Janda powiedziała, iż też nie otrzymała tej skargi z Urzędu Gminy, 

dostała ją emailem od Pana Krupy i sobie ją  wydrukowała. Jest to koszt około 37 tyś 800 zł. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Brunon Chrzibek stwierdził, iż twierdząco powiedzał, że to 

była jego decyzja o skierowaniu skargi do komisji skarg wniosków i petycji, bo do tego  

zobowiązuje go statut. 

 

Wójt Pan Grzegorz Utracki powiedział, iż Pani dyrektor zdawała sobie sprawę z finansowych 

skutków  i taniej dla gminy jest zwolnić w  myśl art. 20, niż płacić nauczyciela który nie 

wykonuje i tak swoich obowiązków, bo nie  ma gdzie ich wykonać, bo nie ma godzin w tej 

placówce. Wyjaśnił,  karta nauczyciela jest tak skonstruowana, że do 31 maja każdego roku 

nauczyciel,  który nie ma przydziału godzin, dostaje wypowiedzenie i z dniem 1 września 

należy mu się sześciomiesięczna odprawa z art. 20, jeżeli spełnia warunki. 

Gdyby Pani Dyrektor nie zrobiła tego ruchu 31 maja,   naraziłaby placówkę i siebie na zarzut 

niegospodarności, ponieważ musiałaby  13 miesięcy ( z trzynastką) płacić nauczycielowi. 

Zwolnić w myśl art. 20 jest tańsze niż zatrudnianie przez cały rok kogoś, kto nie pracuje a na 
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koniec, za rok i tak w trybie art.  20 musiałby być znowu zwolniony ( płacono by  13+6 

miesięcy ). Takie są zasady odkąd w życie weszła karta nauczyciela.  

 

Radny Walter Witeczek Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji powiedział, iż 

Pani Radna Janda jest w błędzie, bo sąd zasądził 13 700 złotych a nie 37.800 złotych jak 

przedstawiła. 

 

Radna Małgorzata Janda  zapytała czy każdy dyrektor, zwalniając pracowników w taki sam 

sposób, będzie narażał gminę na takie koszty. Ze strony Wójta padły zarzuty 

niegospodarności Pani Iwony Krupy. 

 

Wójt zaprzeczył, że mówił o niegospodarności Pani Krupy.  

 

Radna Małgorzata Janda stwierdziła, iż zna Panią Iwonę Krupę bardzo długo i zarzut 

niegospodarności do niej nie pasuje.  

 

Wójt powiedział, iż wyprasza sobie mówienie publicznie takich rzeczy bo nie padło tutaj takie 

słowo.  Powiedział, iż by  nie dopuścić do niegospodarności, Pani Dyrektor musiała tak 

zrobić. Odpowiedział także na pytanie które wcześniej Radna Janda zadała mówiąc, iż jeżeli 

dyrektor  nie będzie miał oddziałów, nie będzie miał godzin dla nauczyciela, to czy będzie 

chciał, czy nie chciał, musi zwolnić, bo nakazuje to karta nauczyciela.  Artykuł 20 trzeba 

zastosować.  

 

Radna Barbara Szymczyna powiedziała, iż rozumie, że są sytuacje gdy w arkuszu 

organizacyjnym placówki brakuje godzin dla nauczyciela i  koniecznością są zwolnienia. 

Zastanawiają ją zapisy w karcie nauczyciela gdzie są  wymienione tylko 3 powody dla 

których nauczyciel może być zwolniony. Jeżeli mamy taką sytuację, jaka miała miejsce                      

w przypadku szkoły w Zabełkowie że jest kolejny nauczyciel, który zostaje dyrektorem 

zatrudniony w danej placówce, zapytała Pana w jaki sposób w takiej sytuacji placówka 

powinna się zachować, nie mając godzin dla całej trójki polonistów. Jak powinno się postąpić 

pod względem prawnym, tak, żeby sąd nie zasądził kwestii odszkodowania, bo kwestia  

konieczności zwolnienia 1 nauczycieli, jeżeli brakuje godzin jest dla niej oczywista.  

Drugą sprawą jest odszkodowanie za nielegalne zwolnienie. Więc, jakie kroki dyrektor                     

w takiej sytuacji powinien podjąć  

 

Wójt Pan Grzegorz Utracki zapytał Radną, na jakiej podstawie twierdzi że było to  nielegalne 

zwolnienie. 
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Radna Barbara Szymczyna przeprosiła że użyła złego sformułowania, nie chciała tak 

powiedzieć.  

Zapytała ponownie,  na jakiej podstawie prawnej   powinno zostać  sformułowane zwolnienie 

by sąd tego nie zakwestionował bo nie chodzi o kwestię odprawy dla zwalnianego 

nauczyciela, ale że sąd uznał, iż należy się nie tylko odprawa ale i odszkodowanie. 

 

Wójt Pan Grzegorz Utracki powiedział, iż nie  oceniamy pracy sądu, nie każdy sędzia jest 

znawcą prawa oświatowego, nie możemy patrzeć oceniać i bazować na wyrokach sądu. To 

po prostu sąd tak orzekł. Zapewnił, że podstawa prawna zwolnienia z zastosowania art. 20 

karty nauczyciela była zastosowana poprawnie zgodnie z literą prawa. 

 

Radca Prawny Pan Grzegorz Miśkiewicz zabierając głos powiedział, że  w tej rzeczonej 

sytuacji jest jedna zasadnicza sprawa. Każdemu z nas przysługuje prawo do odwołania do 

sądu. Sąd podjął odmienne ustalenie od tych, które były podejmowane przez organ, który 

dokonywał czynności. Sąd wydał orzeczenie, przyznał pani Dyrektor odszkodowanie które 

należało wypłacić. Dziś pojawiło się stwierdzenie, że również w tych kwotach, które się 

pojawiały, pojawiła się kwota tytułem zastępstwa procesowego, to dla precyzji ta kwota 

wynosiła 197 zł, 180 złote zastępstwa procesowego 17 zł kosztów opłaty skarbowej. 

Podsumowując ciężko byłoby tutaj w tym momencie przedstawić ścieżkę krok po kroku, 

ponieważ każdy z tych przypadków jest inny odmienny, należy go analizować odrębnie.  

 

Radna Barbara Szymczyna powiedziała, iż w sprawie tej, kolejną kwestią jest też to, że 

ustawowa odprawa  została z opóźnieniem wypłacona, a  powinna zostać wypłacona                      

w określonym terminie oraz odsetki ustawowe za niewypłacenie odprawy w terminie. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Pan Walter Witeczek powiedział, iż jeżeli 

chodzi o sprawę nieterminowego wypłacenia odprawy, Zapytano o to Panią Dyrektor Szkoły 

w Zabełkowie która wyjaśniła, że było to zwykłe przeoczenie to nie było  działanie specjalne, 

tylko spóźniła się z miesięcznym opóźnieniem i z tego tytułu, były wypłacone odsetki                       

w kwocie 126 zł. Panią Dyrektor pouczono, by  bardziej dopilnowała tego w przyszłość, jakby 

rzeczywiście do czegoś takiego znowu doszło. Przewodniczący uważa, że z takiego powodu 

opóźnienia, zapomnienia wypłacenia odprawy i odsetek, nie można uznać skargę za 

zasadną.  

Ponieważ nie było więcej głosów w dyskusji, projekt uchwały poddano pod glosowanie.  

Przystąpiono do głosowania uchwały. Głosowało 13 radnych. 

W wyniku głosowania uchwała  została przyjęta 9 głosami za i 4 głosami przeciw.  

Protokół z przeprowadzonego glosowania stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 7) .  Sprawy bieżące.  

 

Dalej Radny Oliwer Huptaś  powiedział, iż tydzień  złożył projekt uchwały i w odpowiedzi, 

otrzymał pismo, że ze względu na braki formalnoprawne co stanowi § 26 statutu gminy 

Krzyżanowice, uchwała, którą złożyliśmy jako klub radnych nie będzie procedowana na tej 

sesji. Poprosił wyjaśnienie Przewodniczącego Rady, dlaczego ta uchwała nie jest 

procedowana i na jaki zapis się powołał.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Brunon Chrzibek  powiedział, iż gdyby Radny  przeczytał 

punkty § 26 Statutu Gminy ze zrozumieniem,  to tego pytania teraz nie zadawał.  

 

Radca Prawny Pan Grzegorz Miśkiewicz powiedział, iż dokładnie chodzi o § 26 ust. 2                        

a właściwie  cały § 26, który stanowi pewną kolej, jaką powinien projekt uchwały, przejść by 

móc zostać  poddany pod obrady  Rady Gminy. Tu w szczególności należy wskazać na ust. 

2 w którym pisze, że projekty uchwały są opiniowane przez obsługę prawną Urzędu, pod 

względem formalno- prawnym.  Takiej opinii nie było, związku z tym była  przesłanka 

negatywna do dalszego procedowania tejże uchwały. 

 

Radny Oliwer Huptaś powiedział, iż  projekt uchwały dał do biura rady na 8 dni wcześniej 

przed tą sesją,  projekt uchwały złożony został w ustawowym terminie,  myśli, że po to jest 7 

dni żeby Pan Radca Prawny Urzędu Gminy mógł się z nim  zapoznać i ewentualnie jakieś  

poprawki na to nanieść albo poinformować Klub czego tam jeszcze brakuje. Przywołał słowa 

Pani Radnej Płaczek sprzed miesiąca , gdzie padło zdanie, że powinniśmy razem właśnie 

współpracować, tworzyć coś wspólnie. Myśli, że nie było wielkim problemem, jeśli ten projekt 

uchwały w takim czasie był złożony, żeby zadzwonić i powiedzieć że czegoś tam brakuje, 

albo że trzeba projekt wysłać elektronicznie.  

 

Przewodniczący Pan Brunon Chrzibek odpowiedział, iż odpisał Radnemu w sposób 

znacząco grzeczny, że  ta uchwała nie może być procedowana, bo nie posiada ona opinii 

obsługi prawnej urzędu i tyle na ten temat. 

 

Radna Barbara Szymczyna zapytała, jeżeli będą składane projekty uchwal, to w jakiej formie  

przesyłać je na przyszłość do urzędu, aby trafiały  one do biura Radcy by mogły uzyskać 

taką opinię.  

 

Radca Prawny Pan Grzegorz Miśkiewicz powiedział, iż  tutaj nie chodzi tylko o podpis. 

Uchwała wymaga sprawdzenia merytorycznego. Nie chodzi o to, żeby projekt uchwały 
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przesłać do urzędu w terminie do 7 dni i Radca w ciągu 7 dni ma tą uchwałę opiniować.  

Zapis statutu stanowi wprost w ust. 3, że przygotowane projekty uchwał, czyli kompletne pod 

względem merytorycznym jak i posiadające opinię pozytywną lub negatywną obsługi 

prawnej. Zatem w terminie nie późniejszym niż 7 dni przed sesją powinien trafić kompletny 

projekt uchwały jak merytoryczny tak i prawny. W związku z tym to, nie jest tak, że, 

wystarczy złożyć projekt uchwały a  Radca Prawny w ciągu 7 dni przed sesją powinien go 

zaopiniować. 

 

Radny Oliwer Hiptas stwierdził, iż argumenty te przyjmuje, ale zapytał jak dzisiaj do radnych 

trafił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na dyrektora zespołu szkolno-

przedszkolnego w Zabełkowie. Praktycznie przed sesją go Radni otrzymali.  

 

Radca Prawny Pan Grzegorz Miśkiweicz powiedział, że nie widzzi tu analogii między 1 a 2 

zdarzeniem. Pan Radny przed chwilą przywoływał wnoszenie projektu uchwały przez Klub 

Radnych to  jest całkowicie inny tryb. Nie będzie odpowiadał, bo nie wie, jak do Radnych 

trafił projekt uchwały  formalnie i  technicznie, nie było go przy tym.  

 

Przewodniczący Pan Brunon Chrzibek odpowiedział, iż  sprawa skargi została skierowana 

do komisji skarg, wniosków petycji, gdzie była  normalnie procedowana i Przewodniczący 

komisji chciał Radnym przedstawić jeszcze dzisiaj  tę uchwałę ,dlatego trafiła dzisiaj do 

Radnych przed sesją. 

 

Radny Hubert Fichna powiedział, że  na ostatniej sesji prosił o uzupełnienie tabeli na jego  

interpelację i do dnia dzisiejszego nie otrzymał uzupełnienia tabeli, zapytał, czy informacje 

które otrzymał były błędne, czy  są potwierdzone, więc prosił albo o wyprowadzenie go                        

z  błędu albo uzupełnienie tabeli. Chodziło o konkurs, w którym  pan Wójt  zdobył nagrodę.  

 

Wójt Pan Grzegorz Utracki powiedział, iż jak ktoś pyta, to odpowiada. Zapytał, czy to było 

związane z pytaniem zadanym bezpośrednio  na sesji czy w innym trybie zadane. 

 

Radny Hubert Fichna  stwierdził, iż  pytanie było zadane na sesji w/s uzupełnienia swojej 

interpelacji,  

 

Wójt Pan Grzegorz Utracki powiedział, że Radny  ma uzupełnić  interpelację, wtedy odpowie.  

 

Radny Hubert Fichna stwierdził, iż uważa że  informacje  na jego interpelację są niepełne                  

i prosi o uzupełnienie jej. Dodał, że ma informację podpisaną przez Panią Sekretarz którą 
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ona przekazywała w formie internetowej,  mailowej mieszkańcowi gminy o kosztach 

konkursu, a  tych kosztów nie ma w tabeli.  

 

 Wójt Pan Grzegorz Utracki stwierdził, skoro Radny  uważa, że interpelacja jest niepełna, 

prosi złożyć uzupełnienie. Wtedy odpowie. 

 

Radny Hubert Fichna zapytał, czy ma rozumieć, że jeszcze raz ma interpelację napisać do 

pana wójta o uzupełnie tabeli, gdzie było  jasne pytanie o wszystkie koszty a jest 

rozbieżność.  Wójt w takim razie w informacji okłamał lub minął się z prawdą. 

 

Wójt Pan Grzegorz Utracki odpowiedział, iż przede wszystkim nie kłamie, przygotowuje się 

różne informacje, które Radni chcą, nie wiadomo po co. Urząd i pracownicy poświęcają 

sporo czasu na to, żeby szukać w archiwach danych.   Trudno teraz mu się odnieść,  na 

pewno nigdy nikogo, nie okłamywał w  swoim całym życiu samorządowym, od ponad 20 lat, 

jest w samorządzie, zawsze mówi tak jak jest. 

 

Przewodniczący Pan Brunon Chrzibek poinformował, że  jeżeli Radny złożył interpelację 

pisemną i nie jest  zadowolony z odpowiedzi, to prosi kontynuować dalej w formie pisemnej,  

wtedy wójt odpowie.  

 

Dalej Wójt Pan Grzegorz Utracki powiedział, iż  omawiał już sprawy związane z powodzią, 

ale zapomniał powiedzieć, że również niestety do Urzędu Gminy wdarła się woda dwoma 

drzwiami: głównymi i od zaplecza. Była woda na tej sali, było zalane archiwum,  

serwerownia, pomieszczenia techniczne. Zalana była również  kotłownia gazowa z tyłu 

budynku. 

 

Ad. 9).   Zakończenie  Sesji. 

 

    Przewodniczący Rady Gminy Pan Brunon Chrzibek dokonał zakończenia posiedzenia                           

   XXXI Sesji Rady Gminy Krzyżanowice, dziękując wszystkim za udział. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Brunon Chrzibek/- 

Protokołowała B. Kubaszek 
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Data głosowania:

Nazwa sesji: XXXI Sesja Rady Gminy Krzyżanowice
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RAPORT PRZEPROWADZONEGO GŁOSOWANIA

Uchwała Nr XXXI/33/2021 Rady Gminy Krzyżanowice z dnia 18 maja 2021 roku w sprawie wzoru
wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa
domowego za okres 3 miesięcy poprzedzających dzień złożenia wniosku.

Temat głosowania:

Typ głosowania: Normalne Głosowanie zwykłe TAK, NIE, WST

Typ wyniku: Większość zwykła Uchwałę przyjmuje się większością głosów z uwzględnieniem kworum

Głosów ZA: 13

Głosów PRZECIW: 0

Głosów WSTRZ: 0Obecnych uprawnionych:

Głosujących:

Głosowanie jawne:
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18.05.2021

RAPORT PRZEPROWADZONEGO GŁOSOWANIA

Uchwała Nr XXXI/34/2021 Rady Gminy Krzyżanowice z dnia 18 maja 2021 roku w sprawie
ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Nr XI/79/2019 Rady Gminy Krzyżanowice z dnia 27 sierpnia
2019 roku w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka, wysokości maksymalnej opłaty
za wyżywienie w Żłobku w Tworkowie.

Temat głosowania:

Typ głosowania: Normalne Głosowanie zwykłe TAK, NIE, WST

Typ wyniku: Większość zwykła Uchwałę przyjmuje się większością głosów z uwzględnieniem kworum

Głosów ZA: 13

Głosów PRZECIW: 0

Głosów WSTRZ: 0Obecnych uprawnionych:

Głosujących:

Głosowanie jawne:
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TAK

Uchwała została podjęta
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Walter Bożek TAK6
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18.05.2021

RAPORT PRZEPROWADZONEGO GŁOSOWANIA

Uchwała Nr XXXI/35/2021 Rady Gminy Krzyżanowice z dnia 18 maja 2021 roku w sprawie
zaciągnięcia długoterminowej pożyczki.

Temat głosowania:

Typ głosowania: Normalne Głosowanie zwykłe TAK, NIE, WST

Typ wyniku: Większość zwykła Uchwałę przyjmuje się większością głosów z uwzględnieniem kworum

Głosów ZA: 13

Głosów PRZECIW: 0

Głosów WSTRZ: 0Obecnych uprawnionych:

Głosujących:

Głosowanie jawne:

13

13

TAK

Uchwała została podjęta

Uprawnionych (skład): 8

Nr Nazwisko i Imię Głos

Głosy indywidualne:

Brunon Chrzibek TAK1

Andrzej Bulenda TAK2

Małgorzata Janda TAK3

Walter Witeczek TAK4

Oliwer Huptaś TAK5

Walter Bożek TAK6

Beata Płaczek TAK7
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Strona 1Data wydruku raportu: 18.05.2021 15:31:21



Data głosowania:
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18.05.2021

RAPORT PRZEPROWADZONEGO GŁOSOWANIA

Uchwała Nr XXXI/36/2021 Rady Gminy Krzyżanowice z dnia 18 maja 2021 roku w sprawie zmian
w budżecie gminy na 2021 rok.

Temat głosowania:

Typ głosowania: Normalne Głosowanie zwykłe TAK, NIE, WST

Typ wyniku: Większość zwykła Uchwałę przyjmuje się większością głosów z uwzględnieniem kworum

Głosów ZA: 12

Głosów PRZECIW: 0

Głosów WSTRZ: 1Obecnych uprawnionych:

Głosujących:

Głosowanie jawne:

13

13

TAK

Uchwała została podjęta

Uprawnionych (skład): 8

Nr Nazwisko i Imię Głos

Głosy indywidualne:

Brunon Chrzibek TAK1

Andrzej Bulenda TAK2

Małgorzata Janda WSTRZ3

Walter Witeczek TAK4

Oliwer Huptaś TAK5

Walter Bożek TAK6

Beata Płaczek TAK7

Hubert Fichna TAK8
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Data głosowania:

Nazwa sesji: XXXI Sesja Rady Gminy Krzyżanowice

18.05.2021

RAPORT PRZEPROWADZONEGO GŁOSOWANIA

Uchwała Nr XXXI/37/2021 Rady Gminy Krzyżanowice z dnia 18 maja 2021 roku w sprawie
rozpatrzenia skargi na Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Zabełkowie.

Temat głosowania:

Typ głosowania: Normalne Głosowanie zwykłe TAK, NIE, WST

Typ wyniku: Większość zwykła Uchwałę przyjmuje się większością głosów z uwzględnieniem kworum

Głosów ZA: 9

Głosów PRZECIW: 4

Głosów WSTRZ: 0Obecnych uprawnionych:

Głosujących:

Głosowanie jawne:

13

13

TAK

Uchwała została podjęta

Uprawnionych (skład): 8

Nr Nazwisko i Imię Głos

Głosy indywidualne:

Brunon Chrzibek TAK1

Andrzej Bulenda TAK2

Małgorzata Janda NIE3

Walter Witeczek TAK4

Oliwer Huptaś NIE5

Walter Bożek TAK6

Beata Płaczek TAK7

Hubert Fichna NIE8

Barbara Szymczyna NIE9

Józef Staś TAK10
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Piotr Minkina TAK12

Roman Cwik TAK13
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